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 Wracamy do tematu internetu w Gorawinie. Jak na razie nie widaÄ‡ Åźadnych ruchów w tej sprawie ze
strony TP SA. ZresztÄ… obiecujÄ… od dawna, Åźe coÅ› bÄ™dzie i nic  z tego nie wynika. Wszyscy
rozkÅ‚adajÄ… rÄ™ce. Przeprowadzilem rozmowÄ™ z kierownikiem oddzialu firmy "Gawex",
znajdujÄ…cej siÄ™ w KoÅ‚obrzegu. Firma ta zakÅ‚adaÅ‚a internet radiowy m.in. w Charzynie,który
jest tam  od pewnego czasu i dziaÅ‚a dobrze. Nikt w Charzynie nie czekaÅ‚ na TP SA, choÄ‡ i tam
obiecywano, Åźe bÄ™dzie kiedyÅ› neostrada. We wspomnianej rozmowie dowiedziaÅ‚em siÄ™, Åźe w
zasadzie nie ma problemu z zaÅ‚oÅźeniem internetu radiowego w Gorawinie, nikt siÄ™ jednak do nich z
tym problemem nie zwracaÅ‚. 
Co prawda muszÄ… najpierw sprawdziÄ‡ moÅźliwoÅ›ci techniczne takiej instalacji. MiÄ™dzy innymi
potrzebny jest wysoki punkt w Gorawinie do instalacji anteny (np. wysoki komin na osiedlu, budynek
starej mleczarni, moÅźe wieÅźa koÅ›cielna itp.) Warunkiem koniecznym do takich dziaÅ‚aÅ„ jest
wystÄ…pienie do firmy "Gawex"  z proÅ›bÄ… o zorganizowanie internetu radiowego.  KtoÅ› to musi
zrobiÄ‡, musi siÄ™ znaleÅºÄ‡  grupa osób , która bÄ™dzie chÄ™tna do zaÅ‚oÅźenia takiej instalacji i
ktoÅ› w imieniu tej grupy musi siÄ™ zwróciÄ‡ do firmy "Gawex' .  Nie piszÄ™ tu o Åźadnych kosztach ,
bo jest to sprawa dalsza po sprawdzeniu, Åźe faktycznie sÄ… moÅźliwoÅ›ci techniczne do takiej
instalacji.Istnieje moÅźliwoÅ›Ä‡ zaÅ‚oÅźenia internetu, alternatywna do opcji z TP SA. Co dalej? Kto
siÄ™ tym zajmie? MoÅźe Stowarzyszenie Na Rzecz Ekorozwoju Wsi Gorawino, które od pewnego czasu
walczy o internet dla wsi, moÅźe nasz soÅ‚tys, a moÅźe trzeba do tego zaangaÅźowaÄ‡  wójta w
gminie. O wypowiedzi w tej sprawie prosimy na naszym forum w dziale "Nasze podwórko", w temacie "Co
z tym internetem". O dalszych dziaÅ‚aniach w tej sprawie bÄ™dziemy na bieÅźÄ…co informowaÄ‡ na
naszych stronach. 
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